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Název  Schůzka kontrolního výboru 

Datum konání 7.10.2015, 17.30 

Místo konání Zasedací místnost Městského úřadu 

Přítomni 
Novák Zdeněk, Vítězslav Schuster, Petřík Pavel, Štěpánek 
Zdeněk, Zmeškal Pavel, Jiří Kolbábek 

Omluven Pavel Horák, doc. Svatopluk Novák, Lubomír Konečný 

Program 

1. Prezenční listina, 2. Usnášeníschopnost, 3. Rekapitulace 
úkolů a závěrů z poslední schůzky KV 4. Diskuse 5. 
Aktuální stav kontrolního případu SATESO 6. Nový 
kontrolní případ revize OZV 7.Ostatní 

Obsah 

 
Ad.1 Všichni přítomní podepsali prezenční listinu. Schůzka byla zahájena v 17.30 
 
Omluveni:Pavel Horák, Lubomír Konečný, Doc. Svatopluk Novák 
 
V 17.40 se dostavil Zdeněk Štepánek 
V 17.45 se dostavil  Pavel Petřík 
 
Ad.2. Vzhledem k přítomnosti nadpoloviční většiny členů KV bylo konstatováno, že je 
schůzka KV usnášeníschopná.  
 
Ad.3. členové KV po individuální kontrole nepředložili námitky 
 
Ad. 4 diskuse 
 

1. Zápisy RM a ZM členům KV stále nechodí. Bylo žádáno místostarostu, který přislíbil, 

že jakmile budou zápisy RM a ZM ve stavu ke zveřejnění, budou zaslány i členům 

KV, kteří nejsou v zastupitelstvu. Předseda pošle oficiální urgenci 

2. KV znovu otevřel otázku vhodného způsobu kontroly závěrů z usnesení ze ZM a 

RM. Členové KV se shodli na tom, že by občané a zastupitelstvo mělo více využívat 

KV a zasílat mu podněty či úkoly (v případě ZM) 

3. Z. Novák otevřel téma estetičnosti a systému instalací na veřejných výlepových 

plochách  ve městě. Dle sdělení ing. Zmeškala budou tyto plochy postupně měněny. 

Na starosti to ale mají úředníci z OISME. 

Ing. Schuster – této činnosti chybí nějaký závazný prováděcí předpis, jak je tomu 
v jiných městech ČR.  
Štěpánek – ve městě je běžné, že vše vylepené někdo hned přelepuje, hlavně před 
volbami. 
- .  

4. rečné zprávy. Stačí část týkající se skládky. Oficiálně zašle předseda KV. 

 
5. KV otevírá v rámci vlastní iniciativy kontrolní případ revize OZV – členové Štěpánek, 

Schuster, Konečný, Petřík. 

Štěpánek – na toto téma má již vypracovaný starší dokument, který potvrzuje, že 
OZV pro město Šlapanice je pro občana v nepřehledném stavu a zaslouží si revizi. 
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Závěr: 
KV žádá Komisi pro media a informace o prověření způsobu správy o výlepové 
plochy ve městě Šlapanice. Jde zejména o likvidaci neaktuálních a 
neestetických plakátů či sdělení. 
Pro 6, Proti O, zdržel se 0 
 
Ad. 5. Kontrolní případ SATESO. V diskusi, která byla vyvolána, chtěli ostatní 

členové KV slyšet aktuální informace z kontrolního případu a dostat se tak k závěru, 

zda je již možné případ uzavřít a jeho výsledky prezentovat na ZM. 

- J. Kolbábek – počkat na zprávu Paláska a dát i doporučení za KV. Nemáme 

dostatek podkladů. Technologicky nelze zátěž skládky odstranit. KV by měl 

pozvat na mimořádou schůzku ing. Paláska a nechat ho dopovědět na naše 

dotazy. 

- Schuster – je důležité, aby jednatel SATESA (místostarosta) vyvinul na ing. 

Paláska tlak, aby co nejdříve svoji zprávu dokončil nebo minimálně tu část, která 

se týká ukládání odpadů na skládce. 

P. Zmeškal – jako doplňující informaci uvádím, že se spol. ASIO není podepsána 
smlouva. V době dotace (u voleb) byla připravena smlouva. Dnes by ji již  
nepodepsali 

 
Z. Novák – závěry zprávy musí odpovídat na zadání kontrolního případu, tedy jestli 

je původ čpavku, eventuelně dalších nežádoucích chemických látek,  obsažených v 

městské skládce firmy Sateso a jejich fakturace v souladu s platnými zákony ČR a 

souvisejícími předpisy, 

 

Vyhotovil. Mgr. Zdeněk Novák, předseda 

Podpis 
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- J. Kolbábek – od založení skládky se nedodržují zákony a předpisy. Zákon o 

čistotě ovzduší – zde je zcela jistě rozpor. Provozní předpisy také nebyly 

dodržovány. Všem členům KV zaslal mailem doplňky k závěrečné zprávě. Byly 

zaslány 4. body – viz. Interní mail. Za sebe tedy v tuto chvíli uvádí odpověď NE. 

KV se shodl na tom, že závěr Kontrolní skupiny bude přednesen a KV odhlasován až 
poté, co si vyslechneme odpovědi ing. Paláska 
 
Závěr: 
 

KV si na další setkání pozve Ing. Paláska. Předběžný termín 21.10. 

V době rozeslání zápisu je již termín potvrzen. 
 

KV žádá místostarostu, aby zajistil splnění úkolu Ing. Paláska - dokončení jeho  
závěrečné  zprávy. Stačí část týkající se skládky. Oficiálně zašle předseda KV. 

 
Ad. 6. KV otevírá v rámci vlastní iniciativy kontrolní případ revize OZV – 

členové Štěpánek, Schuster, Konečný, Petřík. 

Štěpánek – na toto téma má již vypracovaný starší dokument, který potvrzuje, že 
OZV pro město Šlapanice je pro občana v nepřehledném stavu a zaslouží si revizi. 
Kontrolní skupina zahájí činnost a komunikace bude v kopii i pro ostatní členy KV. 
 
 
 
Konec 20.00 
 

Vyhotovil. Mgr. Zdeněk Novák, předseda 

Podpis 


